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Qualification Service Scheme for Dog-trainer 馴犬師服務質素標準 
Certified Canine Coach (Cert CC) 馴犬師 
Certified Pooches Trainer (Cert PT) 練狗師 
Certified Dog Handler (Cert DH) 領犬師 
Certified Pet Sitter (Cert PS)  媬姆師 

Application Details 申請資格 
 
Introduction簡介 

This scheme is the first pilot point to Hong Kong provided recognition to dog trainers.  This QSSD will provide certification, 
according to their experience, to different tier of professionals.  QSSD is jointly owned by International Certification Body 
(ICA) established in the United States; MINSEN Certification (Asia) Limited – a Hong Kong based certification body with 
Government registration no. HKCAS-012; and G4ONE a Hong Kong charitable institution of registered number 91/15830.  
The purpose of QSSD is to promote and establish professionalism, law-abiding and good reputation of canine coach, pooch 
trainer, dog handler and pet sitter. 
 

這項「馴犬師資歷服務計劃」QSSD 是香港首個向犬隻訓練師提供認可的試點推廣，該計劃將根

據申請者的經驗為不同層次的專業人員提供認證。QSSD 計劃由國際認證權威 (ICA) 是美國註冊

認可之認證機構；明晟認證(亞洲)有限公司，政府註冊號為 HKCAS-012) ；G4ONE 是香港慈善團

體註冊編號 91/15830 共同擁有，QSSD 的目的是促進和建立馴犬師、練狗師、領犬師及媬姆師資

歷，為犬隻訓練、實操、處理和看護的專業精神、行為和良好聲譽。  
 
The competence assessment of the applicant will be conducted by assessors appointed by ICA and MINSEN according to the 
set of Qualification Service Scheme for Dog-trainer (QSSD) standards.  The aim of the scheme is to: 
 Promote QSSD to encourage personnel registration 
 Establish an internationally recognized professional qualification registration system as Cert CC, Cert PT, Cert DH and 

Cert PS and keep an international based registrar to facilitate web search 
 Conduct continuous assessment to maintain professional qualification for registered personnel 
 Maintain an industry monitoring system with continual assessment to certified canine coach, pooch trainer, dog 

handler and pet sitter. 

申請人的能力評估將由 ICA和MINSEN任命的評估人員根據「馴犬師資歷服務標準」     

(QSSD) 進行。該服務標準目的是：   

 推動 QSSD標準予利益相關者予業界，並鼓勵人員註冊 

 建立國際認可的專業資格註冊系統，包括「馴犬師 Cert CC」、「練狗師 Cert PT」、「領犬師

Cert DH」、「媬姆師 Cert PS」，並保留一個基於國際註冊人員查冊，方便進行網上查閱 

 進行持續評估以保持註冊人員的專業資格 

 維護一個行業監控系統，並對認證的馴犬、練狗、領犬及媬姆，進行持續評估，行業服務專業

化，把專才邁向國際化。 

 

Purpose 目的 

The certification program is designed to help those who are competent in  dog training skills to obtain a professionally 
status of the international recognition.  It also provides platform to enhance and upgrade the standard of respective canine 
coach, pooch trainer, dog handler and pet sitter. 

該認證計劃旨在推廣及認可，向提供馴犬服務的專業人仕，獲得國際認證，對訓練狗隻達至國際標

準的要求，令持證者採用合法及高質素，並獲得公眾及社會的良好口碑及國際認可專業身份。 
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